



JSC

"Leonovskoe"

Tel.: +7 (928) 406 93 10 | +7 (925) 747 19 48

Email: refinery@jsc-leonovskoe.ru | export@jsc-leonovskoe.ru

Official Address: 344006, Rostov region, Rostov-on-Don, Kirovsky prospect, 51 letter b, rooms 1-2

Ref.: Andrei89044

Issued Date: 27.06.2022

Mandate identification number: JSC9ryY8xp-RU



МАНДАТ РАЗРЕШИТЕЛЬНОЕ ПИСЬМО

Мы, ЗАО «ЛЕОНОВСКОЕ» с регистрационным номером: 2308240150, настоящим утверждаем и свидетельствуем с кодом мандата: 0042372 и идентификационным номером: JSC9ryY8xp-RU, что г-н ЛУЧКИ АЛЬФАРИШИ.Х.М. гражданин ИНДОНЕЗИИ, родился 12 декабря 1977 года по адресу: 001/005-деревня: БАБАТАН -подрайон: КАТИБУНГ -район/регентство: ЮЖНЫЙ ЛАМПУНГ -провинция: ЛАМПУНГ Почтовый индекс: 35452. Г-н ЛУКИ АЛЬФАРИШИ.НМ в этот день 27.06.2022 объявил наш ОФИЦИАЛЬНЫЙ МАНДАТ/ПРЕДСТАВИТЕЛЬ.

Мы, АО «ЛЕОНОВСКОЕ» (НПЗ), официально уполномочили г-на LUCKI ALFARISHY.NM найти потенциальных и основных конечных покупателей и определить сырую нефть и связанный с ней бизнес-проект, провести переговоры относительно нашего продукта (ЭНЕРГЕТИЧЕСКИЕ ПРОДУКТЫ и сельскохозяйственная продукция) от имени компании. на всех уровнях и провести все мероприятия и подготовку к подписанию контрактов.

Настоящее авторизационное письмо выдается на два (2) года с возможностью продления и вступает в силу немедленно. Настоящее письмо действительно до 26 июня 2024 г.

MANDATE AUTHORIZATION LETTER

We, JSC LEONOVSKOE with Registration №: 2308240150 hereby appoint and bear Witness with Mandate Code: 0042372 and Identification №: JSC9ryY8xp-RU that Mr LUCKI ALFARISHY.HM a citizen of INDONESIA, born on 12th December 1977 with the address at neighbourhood/hamlet : 001/005-village : BABATAN -subdistrict : KATIBUNG -district/regency : SOUTH LAMPUNG -province: LAMPUNG Postal code : 35452. Mr LUCKI ALFARISHY.HM is this day 27.06.2022 declared our OFFICIAL MANDATE/REPRESENTATIVE.

We, JSC LEONOVSKOE (refinery) have officially authorized Mr LUCKI ALFARISHY.HM to source Potential & Principal End Buyers and to identify Crude oil and related business project, to conduct negotiations regarding our product (ENERGY PRODUCTS and agricultural products) on behalf of the company at all levels and to make all the arrangements and preparations for signing the contracts.

This Authorization Letter is given for two (2) years with possible option for renewal and shall come into force immediately. This Letter is valid till 26th June 2024



Signed:

EGURNEV ALEXEY VLADIMIROVICH

General Director
JSC LEONOVSKOE

THIS DOCUMENT IS HEREBY CERTIFIED TO BE TRUE and LEGAL AS TRANSLATED FROM RUSSIAN LANGUAGE TO ENGLISH AND NOTARIZED

BY: Bris Notary.

Зарегистрировано в адрес за № .. яж1084г

Взыскано по Номер.: ру02973мос

NOTARIZED AT: Врис Нотариуса



By: Gulenko E.Vladimir